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PROTOKÓŁ NR XXXI/2013  
z obrad XXXI sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2010 - 2014 odbytej w 

dniu 23 kwietnia 2013 r. w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie 
 
Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Krystyna Jankowiak dokonała o 
godz. 10:00 otwarcia obrad XXXI sesji Rady Gminy. Powitała zebranych i 
stwierdziła prawomocność obrad. Zgodnie z listą obecności w obradach 
uczestniczyło 14 radnych. 
W obradach ponadto udział wzięli: 
1. Wójt Gminy Godkowo – Pan Janusz Ryszard Grzywalski 
2. Sekretarz Gminy – Pani Danuta Anna Janczuk 
3. Skarbnik Gminy – Pani Bożena Makuch 
4. Kierownicy jednostek organizacyjnych 
5. Sołtysi – lista obecności w załączeniu 
6. Dyrektor SP Bielica Pani Anna Sarnowska 
7. Dyrektor SP Godkowo Zdzisław Białobrzewski 
 
Ad. pkt. 2.  Odczytanie porządku obrad 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad: 

 1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2.   Odczytanie porządku obrad. 
 3.   Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie między sesyjnym. 

4.   Interpelacje i wnioski Radnych. 
5.   Zapytania mieszkańców gminy. 
6. Przedstawienie sprawozdania z funkcjonowania kanalizacji i oczyszczalni 
ścieków w Godkowie. 
7. Podjęcie uchwały NR XXXI/153/2013 w sprawie Zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016. 
8.   Podjęcie uchwały NR XXXI/154/2013 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 
2013 rok. 

       9.  Podjęcie uchwały NR XXXI/155/2013 w sprawie przekazania środków 
finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 

 10. Podjęcie uchwały NR XXXI/156/2013 w sprawie rozpatrzenia skargi na 
Wójta Gminy. 

 11. Podjęcie uchwały NR XXXI/157/2013 w sprawie ustalenia regulaminu ko-
rzystania ze  świetlic wiejskich na terenie Gminy Godkowo. 

 12. Podjęcie uchwały nr XXXI/158/2013 w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w    Bielicy.  

 13.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 14.  Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji 
15.  Zakończenie obrad. 
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Zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym 
 
1. Przygotowanie uchwał zawartych w porządku obrad sesji, które na 
komisjach zostały omówione rzetelnie i wnikliwie. 
2. Zmiany w budżecie w związku z wpływającymi dotacjami, które należy 
wprowadzić. 
3. Przygotowywanie dokumentacji na wodociąg w Olkowie – sprawa ma się ku 
końcowi. 
4. Przygotowanie dokumentacji na wylanie 900m asfaltu w Piskajnach. 
5. Podpisanie porozumienia ze Starostwem Powiatowym w Elblągu na remont 
chodnika w Osieku. 
6. Wszczęcie poczynań wraz z kierownikiem GOPS o przyznanie 17 
osobowego samochodu z PFRON, przy czym dofinansowanie wyniesie 80%, 
natomiast 20% będą stanowiły środki Urzędu Gminy. 
7. Zakupienie 2 kontenerów na boisko dla KS Żuraw, które w sytuacjach 
kryzysowych będą wykorzystane jako mieszkania socjalne dla potrzebujących. 
8. Działania zmierzające do podpisania umowa na boksy dla psów z 
Przedsiębiorstwem Oczyszczania Miasta w Morągu. 
9. Opracowywanie koncepcji na wykonanie oczyszczalni i kanalizacji w 
miejscowości Grądki:  

- I wariant – 720 000 zł z asfaltem lub 670 000 bez asfaltu 
- II wariant – stara kanalizacja + podłączenie świetlicy i domków 
położonych przy drodze powiatowej – 1 110 000 zł. 

Agencja Nieruchomości Rolnych deklaruje  200.000 zł dofinansowania, jednak 
Wójt dołoży starań aby dotacja skarbu państwa wynosiła 80%,  a wkład Gminy 
20%. Być może, że prace zostaną podzielone na dwa etapy.  
10. Przyjęcia interesantów w środy, którzy przychodzą głównie ws. pracy. 
Wśród osób bezrobotnych jest bardzo dużo osób młodych.  
11. Projekt Gminy dotyczący przeciwdziałaniu wykluczeniu cyfrowemu   w 
ramach działania 8.3 EFS został wstępnie zakwalifikowany do następnego etapu 
oceny. 
12. Dobiegła końca wycinka drzew na drodze nr 513. Niebawem ruszą prace 
drogowe, co spowoduje utrudnienia w ruchu. Na odcinku Pasłęk – Godkowo 
będą pracowały 3 ekipy: k. Kopiny, k. Bielicy, k. Godkowa.  
13. W minionym czasie wykonano prace na następujących drogach 
gminnych: Bielica – St. Cieszyn, Ząbrowiec – Zimnochy, Dobry - Piskajny – 
Szymbory, Łępno – Dąbkowo. 
Następnie Wójt odczytał pismo dotyczące  dochodzenia jakie się toczy ws. dróg 
załącznik nr 1 do protokołu. 
Wójt wyjaśnił, że wykonywanie prac na drogach gminnych – gruntowych 
uzależnione są od warunków pogodowych. Jeśli są osoby, które zdecydowały się 



3 

 

zamieszkać na koloniach z małymi dziećmi, to muszą się liczyć z pewnymi 
utrudnieniami. W poprzednich kadencjach przez 15 lat nie było wydatków na 
inwestycje i nikt nie miał pretensji. 
Aby naprawić tę drogę najpierw geodeta musi ustalić jej granice.  W Podągach, 
gdzie mieszkańcy na drodze gminnej wybudowali garaże, czy ogrodzenia będą 
musieli się dostosować do prawa, nawet jeśli sprawy trafią na drogę sądową.  

Następnie na prośbę Wójta Pani Elwira Dzika odczytała artykuł z gazety 
sołeckiej nr 4 - „Żądanie niezwłocznego naprawiania dróg gminnych” -  
załącznik nr 2 do protokołu. Pani Elwira Dzika poinformowała o możliwości 
udostępnienia artykułu w formie kserokopii. 
Wójt wyjaśnił, że droga, w sprawie której toczy się dochodzenie jest drogą 
lokalną – nie gminną. W pierwszej kolejności naprawiane są drogi łączące 2 
miejscowości. Należy także podkreślić, że potrzebna jest pomoc społeczeństwa 
np. przy remontach dróg.  
Przerażającym jest to, że 150 upomnień wystawiono dla osób, które nie 
zapłaciły podatku, kolejnym krokiem będzie wystawienie tytułów 
wykonawczych, dlatego zachęcał, by przekazywać społeczeństwu informację o 
terminowym wpłacaniu podatków.   
14. W dniu 12 .04.2013 r. odbyło się  spotkanie zarządu OSP – jednostka OSP 
w Godkowie jest bardzo wysoko oceniana na szczeblu powiatowym. Trwa 
plebiscyt na najpopularniejszą jednostkę OSP w związku z czym Wójt zachęcał 
do głosowania poprzez wysyłanie SMS, zgodnie z ulotkami przygotowanymi 
przez Pana Karpińskiego. Strażacy uczestniczyli także w sprzątaniu 
miejscowości, mieszkańcy trochę zawiedli. Ponadto jeden z mieszkańców 
Godkowa zarzucał dla sołtysa, że ma nieporządek na własnym podwórku, a 
zabiera się za sprzątanie wsi, co było nie na miejscu z jego strony. 
15. Odbyły się 2 spotkania organizacji pozarządowych: Stowarzyszenia 
Pomocna Dłoń, KS Żuraw, OSP w sprawie wykonania zadań sportowo-
rekreacyjnych. W bieżącym roku nie dojdzie do powierzenia wykonania zadań 
dla organizacji pozarządowych. Zadania te wykonają pracownicy UG przy 
pomocy szkół, świetlic itd. 
16. W minionym czasie poniesione zostały niestety jeszcze wydatki na 
odśnieżanie dróg. 
17. Ze spraw sportowo – kulturalnych: 21.04.2013 r.  występ zespołu Melodie 
z Godkowa w Św. Gaju; wygrana Żurawia Godkowo w pierwszym meczu z 
Huraganem II Morąg 4:1; organizacja turnieju BRD w SP Godkowo, która 
zajęła  I m-ce, SP Bielica III m-ce, Gimnazjum w Dobrym I m-ce. Bardzo dobra 
organizacja zawodów i znów sukcesy miejscowych szkół. 
W dniu 20.04.2013 r.  -  rzut podkową w Skowronach, w którym udział wzięło 
27 uczestników. Córka obecnej na sesji Pani Smotryckiej osiągnęła bardzo 
dobre wyniki.  
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Ad. pkt. 4.  Interpelacje i wnioski Radnych 
 
1. Rada Pani Staruch – mieszkańcy Lesisk proszą  o porozumienie się z 
powiatem ostródzkim i Burmistrzem Miłakowa ws. wycięcia krzaków na 
odcinku drogi Lesiska – Różnowo. 
2. Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski jakie do niej 
wpłynęły:  
- wniosek mieszkańców wsi Miłosna skierowany do Zarządu Dróg oraz do 
wiadomości dla Rady Gminy, Wójta Gminy Godkowo i Gazety Elbląskiej 
załącznik nr 3 do protokołu; 
- pismo Pana  Owsianeckiego z  Ząbrowca - załącznik nr 4 do protokołu, 
żałowała, że pismo otrzymała dopiero teraz,  gdyż już  na posiedzeniu komisji 
można było omówić tę sprawę. Odczytała także odpowiedź z UG w tej sprawie -  
załącznik nr 5 do protokołu, Jest to pismo podpisane przez Wójta, Rada Gminy 
nic jeszcze nie wie w tym temacie. 
 
Wójt poprosił o zabranie głosu i wyjaśnił, że osoby, które powinny być 
specjalistami w dziedzinie znów popełniły błąd. Zmiana Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego w przypadku Pana Owsianeckiego to koszt 
ok.  15.000 zł . Jeżeli inwestor pokryje koszty to wówczas  można to zmienić 
Wójt dodał, że na dzień dzisiejszy nie mógł dać innej odpowiedzi. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy – poinformowała także, że wpłynęło 
sprawozdanie kierownika ZUK odnośnie funkcjonowania oczyszczalni w 
Godkowie, którym dziś Rada nie  będzie się zajmować. Należy się zapoznać z 
materiałem i to przedyskutować jak najszybciej.  
 
Ad. pkt. 5.  Zapytania mieszkańców gminy. 
 
Pan Stanisław Owsianecki – odnośnie pisma, które skierował do Rady Gminy 
poinformował, że inne plany zakładają łagodniejsze nachylenia dachu. 
Zdecydował wybudować dom w Godkowie, przez rok zabiegał o zakupienie 
działki, a już od dwóch miesięcy płaci podatki. Jest to tylko kwestia podjęcia 
właściwej uchwały, nie trzeba zmieniać planu.  Odpowiedź jaką otrzymał z UG 
jest tylko wymówką. Prosił Radę Gminy o wypowiedzenie się w tej kwestii. 
 
Pani Elwira Dzika wyjaśniła, że nawet jeśli Radni poprą w tej chwili Pana 
Owsianeckiego, to i tak nie będzie to wystarczające.  Musi być zmieniony Plan 
Zagospodarowania Przestrzennego, dokonane wszelkie uzgodnienia, co jest 
procesem długotrwałym. 
 
Pan Owsianecki zapytał – kto sprecyzował w Planie Zagospodarowania 
Przestrzennego kąt nachylenia dachów w przedziale 30°- 45°. 
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Pani Elwira Dzika wyjaśniła, że  biuro urbanistyczne z Gdańska. Dodała także, 
że przed zakupem działki Pan Owsianecki otrzymał wszelką dokumentację 
dotyczącą działki, w tym również Plan Zagospodarowania, z którym się 
zapoznał.  
Pan Owsianecki wyjaśnił, że taka argumentacja do niego nie trafia. Ponadto 
Plan co 5 lat powinien być aktualizowany. 
 
Sekretarz Gminy dodała, że nie chodzi tu o dobrą wolę Rady Gminy.  Wniosek 
Pana Owsianeckiego  może jedynie zapoczątkować zmiany w Miejscowym 
Planie Zagospodarowania Przestrzennego. Radni nie mogą tu i teraz 
przegłosować tego wniosku. Należy działać według ustalonego prawa. 
 
Wójt  dodał, że będzie rozmawiał z Radnymi o zorganizowaniu spotkania na 
początku maja, by przedyskutować sprawę, tym bardziej, że jest więcej osób 
zainteresowanych tymi sprawami. Trzeba będzie wygospodarować na ten cel ok. 
100.000 zł. 
 
Według Przewodniczącej Rady Gminy należy wykonać plan dla całej gminy, 
nawet gdy zajdzie konieczność zaciągnięcia kredytu. Do 10.05.2013 r.  będzie 
kolejna sesja, przed którą odbędzie się posiedzenie komisji i Radni będą 
dyskutowali w tym temacie. Zaproponowała także Panu Owsianeckiemu 
uczestnictwo w posiedzeniu. Następnie ogłosiła przerwę w obradach. 

 
Przerwa w obradach 11:05 – 11:20 

 
Po przerwie Przewodnicząca Rady poprosiła o kolejne zapytania mieszkańców 
gminy. 
 
Sołtys Ząbrowca Pani  Ptaszkiewicz odniosła się do drogi do Państwa Piątek, 
która dotąd uchodziła za gminną, wskazała więc na jakąś dezinformację. 
Ponadto dobrze, że protokoły z sesji są umieszczane na stronie BIP Godkowo, 
gdyż zwiększa to wiedzę mieszkańców o tym co się w Gminie dzieje. 
 
Sołtys Bielicy Pani Biernacka  podziękowała dla Pana Bujak i Pana  
Kamińskiego za pomoc przy przenoszeniu drzewa i elektrośmieci. 
Odnośnie likwidacji SP Bielica wyjaśniła, że została poproszona o założenie 
stowarzyszenia do prowadzenia szkoły. Stwierdziła, że byli chętni rodzice, 
jednak zabrakło liderów, którzy, by to poprowadzili. Dlatego zaczęto się 
rozglądać się za  stowarzyszeniem.  Wyjaśniła, że  natrafili na stowarzyszenie 
Katolickich Szkół z Częstochowy, gdzie Sołtys pojechała z niektórymi 
rodzicami i przedstawiła swoją sprawę. Po pół godzinnej naradzie 
Stowarzyszenie zdecydowało się na prowadzenie szkoły w Bielicy. 
Następnie odczytała uchwałę intencyjną w tej sprawie - załącznik nr 6 do 
protokołu. 
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Sołtys z Burdajn  Pani Srebrnik – zapytała co dalej ze świetlicą w Burdajnach, 
gdyż  już trzeci miesiąc jest zamknięta. 
 
Sołtys Skowron Pani Kirol wnioskowała o prenumeratę  „Gazety Sołeckiej” , 
która wg. niej jest bardziej przydatna niż „Bieżące Informacje”. 
 
Sołtys Plajn Pani Zadworna zaproponowała przygotowanie ulotek dla 
sołtysów z informacją jak postępować w przypadku najazdu obrońców zwierząt. 
 
Sołtys Stojp Pan Chojecki  poinformował, że są chętne osoby ze Stojp, Anglit i 
kolonii Łukszty do zapisania dzieci do szkoły w Bielicy. 
Ponadto nie ma tablicy kierunkowej do Stojp od strony powiatu Braniewskiego, 
dlatego należy poczynić starania w tej kwestii. Poinformował także, że  trwa 
wycinka krzaków przy drodze powiatowej, co uznał za pozytyw po pismach, 
jakie były kierowane z UG do starostwa w Braniewie. 

 
Ad. pkt. 6. Prezentacja sprawozdania z funkcjonowania kanalizacji i 
oczyszczalni w Godkowie 
 
Sprawozdanie przedstawiła Pani Elwira Dzika – załącznik nr 7 do protokołu.  
 
 
Ad. pkt. 7.  Podjęcie uchwały NR XXXI/153/2013 w sprawie Zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak odczytała projekt 
uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 14 
głosami „za”– jako: 

 

UCHWAŁA NR XXX/153/2013  - stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu 

 

 
Ad. pkt. 8.  Podjęcie uchwały NR XXXI/154/2013 w sprawie zmiany 
budżetu Gminy na 2013 rok 
 
 

Przewodnicząca poinformowała że zmiany budżetu zostały omówione na 
posiedzeniu komisji. Wiceprzewodniczący Rady Konrad Dyl – zapytał czy 
wpłynęły środki na zwrot akcyzy. 
Skarbnik wyjaśniła że nie, oraz że dziś mają wpłynąć. 
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 Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go 
pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 14 głosami „za”– jako: 

 

UCHWAŁA NR XXX/154/2013  - stanowiąca załącznik nr 9 do protokołu 
 
 
Ad. pkt. 9.  Podjęcie uchwały NR XXXI/155/2013 w sprawie przekazania 
środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak poinformowała, że 
uchwałę  omówiono na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, następnie odczytała 
projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 
– 14 głosami „za”– jako: 

 

UCHWAŁA NR XXX/155/2013  -  stanowiąca załącznik nr 10 do protokołu 

 

 
Ad. pkt. 10.  Podjęcie uchwały NR XXXI/156/2013 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Wójta Gminy 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w posiedzeniu komisji 
udział wziął Pan Wójcik, który złożył skargę na Wójta. Przewodnicząca 
zapraszała  wszystkich, którzy mają problem i chcieliby żeby ich wysłuchać.  
Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy radni mają coś do dodania w tej 
kwestii, pytań nie było. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały uznający skargę za 
bezzasadną  i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 
14 głosami „za”– jako: 

 

UCHWAŁA NR XXXI/156/2013 stanowiąca załącznik nr 11 do protokołu 
 
 
 
 
Ad. pkt.11.  Podjęcie uchwały NR XXXI/157/2013 w sprawie ustalenia 
regulaminu korzystania ze  świetlic wiejskich na terenie Gminy Godkowo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak poinformowała, że 
uchwałę  omówiono na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, następnie odczytała 
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projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 
– 8 głosami „za”, przy 5 głosach wstrzymujących i 1 „przeciw”– jako: 

 

UCHWAŁA NR XXX/157/2013  -  stanowiąca załącznik nr 12 do protokołu 
 
 
Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały nr XXXI/158/2013 w sprawie likwidacji 
Szkoły Podstawowej w Bielicy 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak poinformowała, że 
uchwałę  omówiono na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, następnie odczytała 
projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 
– 12 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym i 1 głosie przeciw– jako: 

 

UCHWAŁA NR XXX/158/2013  -  stanowiąca załącznik nr 13 do protokołu 
 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przeczytała pismo Rady 
Sołeckiej wsi Bielica dotyczące przekazania Szkoły w Bielicy dla 
stowarzyszenia z Częstochowy - załącznik nr 14 do protokołu oraz pismo ws. 
darowizny lub użyczenia budynku Szkoły w Bielicy - załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
 

Wójt wyjaśnił, że decyzję o tym, kto przejmie szkołę podejmie Wójt, przy 
pomocy  powołanego w tej sprawie komitetu liczącego min. 4 osoby, w tym 
przedstawiciele Urzędu Gminy i 2 przedstawicieli Rady Gminy. Zastanawiające 
jest to że stowarzyszenie chce działać jako szkoła publiczna i skąd weźmie na to 
środki. Oba stowarzyszenia deklarują poprawę wizerunku szkoły. Na komisjach 
zastanawiano się, czy będzie zysk z likwidacji. Okazało się, że jednak zysk z 
likwidacji będzie. Głównym powodem likwidacji były oszczędności, nie 
warunki, poziom czy atmosfera w SP Bielica, bo Wójt nie ma w tych kwestiach 
szkole nic do zarzucenia. 
 
Sołtys Plajn Pani Zadworna zapytała w jaki sposób ma być uregulowana 
kwestia brakujących 300 tys? 
 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że nie wnikamy skąd podmiot prowadzący weźmie 
środki poza kwotą subwencji, którą przekażemy. 
Było też spotkanie z przedstawicielem stowarzyszenia „Narie”, w którym 
uczestniczyli Pani Sołtys i Pan Tucki z Rady Sołeckiej Bielica. Stowarzyszenie 
nie przewiduje opłat za uczęszczanie dzieci do szkoły. 
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Sołtys Bielicy Pani Biernacka poinformowała, że z tygodniowym 
wyprzedzeniem należałoby dać im znać dla władz Stowarzyszenia z 
Częstochowy o terminie spotkania w przedmiotowej sprawie. To 
Stowarzyszenie prowadzi  bardzo zadbaną szkołę w miejscowości Kępki k. 
Elbląga, gdzie uczęszcza 34 uczniów. 
 
Radny Pan Rutkowski – miał  spostrzeżenie, że kościół zaczyna ingerować w 
sprawy oświatowe. 
 
Ad. pkt. 13.   Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 
 
Odnośnie „Bieżących Informacji” Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że to 
ona wnioskowała o tę prenumeratę, Wójt był troszeczkę przeciwny. 
Zastanawiała się czy gminę stać na kolejną. 
 
Wójt zapewnił, że będzie dostarczał „Gazetę Sołecką”  dla wszystkich sołtysów. 
 
Na prośbę Pani Staruch Wójt wyjaśnił, że dokonano wycinki na terenie gminy, 
teraz należy wystąpić do Starosty Ostródzkiego i Burmistrza Miłakowa, by 
dokonali wycinki po ich stronie.  
 
Odnośnie pisma mieszkańców Miłosnej Wójt poinformował, że ich wniosek 
będzie realizowany. W pierwszej kolejności jednak dokonuje się remontów dróg 
w okolicach Św. Gaju, ze względu na pielgrzymki. 
 
W sprawie  świetlicy w Burdajnach -  będzie otwarta jeśli będzie miał kto w niej 
pracować. Pani Srebrnik jest na zasiłku dla bezrobotnych. Zgłaszała się Pani 
Białobrzewska, która jednak nawet nie jest zarejestrowana w PUP. 
 
Odnośnie sprawy poruszonej przez Panią Zadworną – ostatnio u Państwa 
Klimek była podobna sytuacja.  Psy wysyła się za granice do badań i otrzymuje 
się za to niemałe pieniądze. Należy temu przeciwdziałać. 
 
W odpowiedzi dla Pana Chojeckiego Wójt wyraził wdzięczność, za wszczęte 
działania, aby w Bielicy było więcej dzieci. Ponowiona zostanie prośba do 
powiatu braniewskiego o drogowskaz  do Stojp. 
 
Ad. pkt. 14.   Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji. 
 

Protokół został udostępniony do wglądu dla Radnych, którzy zapoznali 
się z jego treścią i nie wnieśli uwag. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 



10 

 

 
Sekretarz Pani Danuta Janczuk przypomniała, że jakiś czas temu 

zaproszono radnych i sołtysów do konkursu Wieś z Inicjatywą. Dnia 
30.04.2013r. upływa termin składania wniosków. Celem tego konkursu jest 
wyłonienie i promocja wsi, która w 2012 roku dzięki własnej społecznej 
aktywności poprawiła jakość życia w swojej miejscowości. Zgodnie z 
regulaminem w konkursie może uczestniczyć każda ze wsi powiatu elbląskiego, 
która wypełni formularz zgłoszeniowy i złoży go wraz z załącznikami 
potwierdzającymi działania i realizację inicjatywy w roku 2012. 
Na zwycięskie wsie czekają atrakcyjne nagrody: 
a) za I miejsce 7.000 tyś zł 
b) za II miejsce 5.000 tyś zł 
c) za III miejsce 3.000 tyś zł 

Komisja konkursowa może przyznać także cztery wyróżnienia o wartości       
1000 zł. 
 
 
Ad. pkt. 15.   Zakończenie obrad  
 

Wobec wyczerpania porządku sesji Przewodnicząca Rady o godz. 12:30 
zakończyła obrady i podziękowała zebranym za przybycie. 
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczyła 
Joanna Kubiak      Przewodnicząca Rady Gminy  

Ela Krystyna Jankowiak 
                                        


